
 

 

  

                    

 

         Sosnowiec,  dnia 23.09.2024 roku  

 
 
 

INFORMACJA O ZAKOŃCZENIU WSTĘPNYCH KONSULTACJI RYNKOWYCH  
 
 
Dotyczy: „Utworzenie Sali hybrydowej wraz z wyposażeniem w postaci angiografu dwupłaszczyznowego przez 
WSS5 nr 5 im. Św. Barbary w Sosnowcu” 

 

PROTOKÓŁ Z PRZEPROWADZONYCH WSTĘPNYCH KONSULTACJI RYNKOWYCH  
 

Ogólne informacje o przeprowadzonych Wstępnych Konsultacjach Rynkowych 
 

1. Protokół z przeprowadzonych Wstępnych Konsultacji Rynkowych publikowany jest w celu zapewnienia, że 
Podmioty, które będą uczestniczyć w ewentualnym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, będą 
dysponować taką samą wiedzą co Podmioty uczestniczące we Wstępnych Konsultacjach Rynkowych, co stanowi 
realizację art. 84 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (tj. z 2021r. Dz. U. z 2021r. poz. 
1129 ze zm.).  

2. Protokół wraz z załącznikami zawiera informacje przekazane Podmiotom uczestniczącym we Wstępnych 
Konsultacjach Rynkowych oraz informacje, które zostały przekazane przez wykonawców, a które wpływają na kształt 
planowanego zamówienia.  

3. Sposoby jakie Zamawiający przewidział w celu zapobieżenia zakłóceniu konkurencji w przypadku prowadzenia 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego: a. Zamawiający w formie przedmiotowego protokołu publikuje 
informacje jakie przekazał uczestnikom konsultacji oraz informacje o wpływie wstępnych konsultacji rynkowych na 
przedmiot zamówienia;  

b. Zamawiający opublikuje informacje wraz z odnośnikiem do przedmiotowego protokołu z konsultacji w ogłoszeniu o 
zamówieniu dotyczącym postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.  
 
4. Wstępne Konsultacje Rynkowe ogłoszone zostały w dniu 30.08.2024 roku na stronie internetowej Zamawiającego 
Platforma Zakupowa www.platformazakupowa.pl  
 
5. Ogłoszenie o Wstępnych Konsultacjach Rynkowych stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. Wraz z 
ogłoszeniem opublikowane zostały:  
a. Zgłoszenie do udziału we Wstępnych Konsultacjach Rynkowych oraz  
b. REGULAMIN PRZEPROWADZANIA WSTĘPNYCH KONSULTACJI RYNKOWYCH w SP ZOZ Wojewódzkim 
Szpitalu Specjalistycznym nr 5 im św. Barbary w Sosnowcu w ramach postępowania o udzielenie zamówienia na 
Dostawę i montaż robota chirurgicznego dla potrzeb Oddziału Urologicznego i Chirurgii Ogólnej Wojewódzkiego 
Szpitala Specjalistycznego nr 5 im. św. Barbary w Sosnowcu 

 
6. Termin składania zgłoszeń do udziału w konsultacjach wyznaczony został na dzień 04.09.2024 roku godz. 11:00.  

 
 
 
 
 
 



 

  

 

7. Zgłoszenia do konsultacji: 
 

1) Philips Polska sp. z o.o., Al. Jerozolimskie 195B, 02-222 Warszawa 
2) PFMS Sp. z o.o., Ul. Towarowa 39/149, 61-896 Poznań 
3) GRUPA KDM sp. z o.o., ul. Połczyn ska 53, 01-336 Warszawa 
4) GE Medical Systems Polska Sp. z o.o., ul. Wołoska 9, 02-583 Warszawa 
5) WODPOL SP. Z O. O., ul. ks. Pr. St. Słonki 24, 34-300 Żywiec 
6) Meritum Grupa Budowlana Sp. z o. o. Sp.k., ul. Jugowicka 8a, 30-443 Kraków 
7) TMS Sp. z o.o., Ul. Wiertnicza 84, 02-952 Warszawa 
8) Przedsiębiorstwo Budowlane Kompleks K.Króliczek i Wspólnicy Sp.J., ul. Przemysłowa 1,  

44-335 strzębie-Zdrój 
9) JM KONTRAKT Sp. z o.o., ul. Cieszyńska 27A, 43-241 Łąka 
10) Partner4Medicine Sp. z o.o., Aleje Zygmunta Krasińskiego 20A, 64-100 Leszno 
11) Siemens Healthcare Sp. z o.o., Ul. Żupnicza 11, 03-821 Warszawa 

 
Przebieg Wstępnych Konsultacji Rynkowych  

 
JM KONTRAKT Sp. z o.o., ul. Cieszyńska 27A, 43-241 Łąka 

 
1. W dniu 04.09.2023  roku zostało wysłane do JM KONTRAKT Sp. z o.o. zaproszenie do udziału we Wstępnych 
Konsultacjach Rynkowych.  

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 05.09.2024 w godzinach 10:00-10:40 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie:  
 

• Dookreślenie zakresu realizowanych robót, także kwestii konieczności dostosowania piętra. Wyszczególnienie  

w PFU, rozdzielenie zakresu realizacji robót. 

• Rozważenie korekty warunków udziału w postępowaniu, z uwagi na bardzo wysokie wymagania nie dało 

możliwości na przystąpienie wielu podmiotom. 

• Uzyskanie informacji o znacznym wzroście kosztów z uwagi na wydłużenie gwarancji na wykonane roboty 

budowlane > każdy rok powyżej 5 lat generuje dodatkowe koszty.  

• Termin wykonania zamówienia, wraz z pozwoleniem na budowę oraz wykonaniem projektu określony przez 

Wykonawcę jako optymalny wynosi 7 miesięcy. 

• Stosunkowo duży wpływ na finalną kwotę zamówienia , miało wskazanie w opisie PFU opisu elementów 

montażu (np. panele ze stali nierdzewnej) oraz wyposażenia sali (np. wózki) opartego na jednej z droższych 

firm na rynku, co wydatnie wpłynęło na wzrost finalnej kwoty zaoferowanej przez Wykonawców. Sugerowane 

byłoby zastosowanie bardziej otwartych opisów przy ponowieniu postępowania przetargowego. 

• W kontekście wykonania windy oraz przebicie między kondygnacjami, wg. Wykonawcy nie będzie zachodziła 

konieczność wykonywania ekspertyz budowlanych.  W PFU należałoby określić sposób wykończenia po 

wykonaniu robót. 

• Czas oczekiwania na windę – ok 5 miesięcy. 

• Rozważenie wykonania ekspertyzy PPOŻ, gdyż Szpital nie posiada takowej.   

 



 

  

Meritum Grupa Budowlana Sp. z o. o. Sp.k. & Partner4Medicine Sp. z o.o. 

1. W dniu 04.09.2023  roku zostało wysłane do Meritum Grupa Budowlana Sp. z o. o. Sp.k. & Partner4Medicine 
Sp. z o.o. zaproszenie do udziału we Wstępnych Konsultacjach Rynkowych.  

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 05.09.2024 w godzinach 11:00-12:45 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie:  

• Propozycja odstąpienia od usunięcia słupa konstrukcyjnego znajdującego się na Sali. Miałoby to wpływ 

zarówno na czas jak i koszt finalny Zamówienia. 

• Uzyskanie informacji o znacznym wzroście kosztów z uwagi na wydłużenie gwarancji na wykonane roboty 

budowlane. 

• Propozycja zmniejszenia kosztów w przypadku obudowy sali, zamiany stali nierdzewnej na stal ocynkowaną 

malowaną proszkowo. 

• Termin wykonania zamówienia wskazany przez Wykonawcę to ok 7 miesięcy, przy założeniu niezwłocznego 

przekazania placu budowy po podpisaniu umowy. 

• Określenie ilości poszczególnego sprzętu w PFU, gdyż nie w każdym przypadku było to dla Wykonawcy 

oczywiste, a także zmiana opisu i dopuszczenie większej ilości wykonawców poprzez rozszerzenie „widełek” 

wymiarów sprzętu. 

• Przebicie pomiędzy kondygnacjami oraz wykonanie windy nie jest z perspektywy Wykonawcy 

problematyczny, natomiast Wykonawca zasugerował, iż w PFU zapis odnośnie wykonania jest niejasny i 

może sugerować wykonanie robót w innym projekcie. 

• Sugestia rezygnacji z systemu zarzadzania salą operacyjną, gdyż może ona stanowić niewspółmiernie wysoki 

koszt w odniesieniu do rzeczywiście używanej funkcjonalności(ok 300 tys. zł oszczędności.)  

• Sugestia wykonania ekspertyzy PPOŻ oraz inwentaryzacji budynków. 

 

WODPOL SP. Z O. O., ul. ks. Pr. St. Słonki 24, 34-300 Żywiec 
 
1. W dniu 05.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie WODPOL SP. Z O. O., do udziału we Wstępnych 
Konsultacjach Rynkowych.  

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 06.09.2024 w godzinach 10:00-10:45 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Sugestia podzielenia PFU na części (np. osobno sprzęt, osobno robota budowlana), a także sporządzenia 

formularza z konkretnym podziałem dat odnośnie etapowania zamówienia(jeśli wystąpi).  

• Określenia komunikacji podczas wyprowadzenia instalacji na kondygnację powyżej Sali Hybrydowej.  

• Uzyskanie informacji o znacznym wzroście kosztów z uwagi na wydłużenie gwarancji na wykonane roboty 

budowlane. 

• Optymalny termin wykonania zamówienia wskazany przez Wykonawcę to ok 8 miesięcy. Termin z 



 

  

 

uwzględnieniem projektu, uzyskaniem niezbędnych pozwoleń a także dostawą i montażem sprzętu. 

• Sugestia rozważenia rezygnacji z wykończenia Sali stalą nierdzewną, jako alternatywę Wykonawca 

zasugerował Blachę ocynkowaną lub wykładzinę PCV, co w znacznym stopniu może wpłynąć na cenę 

końcową Zamówienia. 

• Sugestia doszczegółowienia w PFU kwestii instalacji – modernizacji lub wymiany. Zdaniem Wykonawcy 

instalacje powinny zostać wymienione. 

• Zwrócenie uwagi na zbyt ogólny opis robót do wykonania przy windzie w budynku B. Kwestia 

doszczegółowienia czy remont miałby zostać ograniczony np. do odtworzenia ścian po wykłuciu i ich 

odświeżenia, czy tez remontu całego pomieszczenia. 

• Możliwa konieczność dostosowania pomieszczeń do przepisów PPOŻ. 

 

TMS Sp. z o.o., Ul. Wiertnicza 84, 02-952 Warszawa 
 
1. W dniu 06.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie TMS Sp. z o.o., do udziału we Wstępnych Konsultacjach 
Rynkowych.  

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 09.09.2024 w godzinach 12:00-12:35 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Aparat dwupłaszczyznowy, posiadający system redukcji dawki aby wyjściowa dawka była najmniejsza. 
Angiograf Alfenis. 

• Wykonawca posiada własny serwis, z główną centralą serwisu w Warszawie. Wykonawca zapewnia przeglądy 
angiografu 4 razy w roku. 

• W zależności od konfiguracji dostawa angiografu powinna zając nie dłużej niż 6 miesięcy. 

 

PFMS Sp. z o.o., Ul. Towarowa 39/149, 61-896 Poznań 
 
1. W dniu 06.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie PFMS Sp. z o.o., do udziału we Wstępnych Konsultacjach 
Rynkowych.  

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 10.09.2024 w godzinach 10:00-10:30 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Realizacja zadań będzie dostosowana pod montaż angiografu i powinna zostać ukończona do końca 2025 
roku. (w przybliżeniu 6-8 miesięcy) 

• Wykonawca nie jest w stanie dokonać oszacowania kosztów robót budowlanych do momentu zaktualizowania 
PFU. Wtedy też będzie możliwe wskazania elementów znacząco wpływających na wzrost kosztów oferty. 

• Sugestia rozważenia innych metod wykończenia Sali Hybrydowej, względem materiału osłon. 

• Wykonawca przewiduje ok 1 miesiąc na wykonanie  projektu oraz kolejny miesiąc na wykonanie 
ewentualnych zmian/poprawek. Zakres prac budowlanych powinien wynieść ok 4-5 miesięcy, 
natomiast na instalację angiografu wraz z niezbędnymi testami Wykonawca przewiduje czas 4 
tygodni. 



 

  

• Wykonawca sugeruje wykonanie ekspertyzy odnośnie przebicia między kondygnacjami i wykonania 
windy osobowej, aby móc określić ewentualne możliwości i koszty wykonania.  

 

GRUPA KDM sp. z o.o., ul. Połczyńska 53, 01-336 Warszawa 
 
1. W dniu 10.09.2024 roku zostało wysłane zaproszenie do GRUPA KDM sp. z o.o. do udziału we Wstępnych 
Konsultacjach Rynkowych.  

2. Spotkanie w formie online zorganizowane zostało w dniu 13.09.2024 w godzinach 10:15-10:35 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Do określenia zmian w Opisie Przedmiotu Zamówienia a także wycenie konieczna jest aktualizacja PFU. 
Wykonawca przewiduje iż realizacja zamówienia powinna zostać ukończona do końca 2025. 

• Opis ścianek wskazuje na najdroższe możliwe rozwiązanie techniczne. Opis wskazujący na jednego 
producenta. 

• Wykonawca przewiduje ok 2 tygodnie na wykonanie projektu oraz czas 11-12 miesięcy na Roboty 
budowlane oraz instalacyjne wraz ze zgłoszeniami. 

• Odnośnie przebicia między kondygnacjami i wykonania windy osobowej wykonawca oczekuje na 
aktualizację w PFU, gdyż z zapisów w pierwotnej wersji wynikały oba piętra. 

 

Siemens Healthcare Sp. z o.o., Ul. Żupnicza 11, 03-821 Warszawa 

1. W dniu 10.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie Siemens Healthcare Sp. z o.o., do udziału we Wstępnych 
Konsultacjach Rynkowych. 

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 16.09.2024 w godzinach 10:02-11:05 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Sugestia zmiany w zakresie punktacji w kryterium jakościowym,  

pkt. 166 - zmiana wartości punktacji,  

pkt. 38 – taka sama punktacja w przypadku sterowności jak i odporności na wnikanie cieczy,  

pkt. 51 – możliwość zmiany położenia stołu w trakcie reanimacji oraz sugestia przemyślenia sposobu 
sterowania funkcjami angiografu oraz ich punktacja tj. pkt 187-190 OPZ.  

Wskazanie sugestii dotyczącej usunięcia parametru 186 z uwagi na brak możliwości porównania tego 
parametru dla innych dostawców. 

• Termin wykonania zamówienia wskazany przez Wykonawcę to ok 2-2,5 miesiąca przed końcem wykonania 
robót. 

• Sprzęt z możliwością sterowania i wpisywania danych pacjenta. 

 

Philips Polska sp. z o.o., Al. Jerozolimskie 195B, 02-222 Warszawa 

1. W dniu 10.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie Philips Polska sp. z o.o., do udziału we Wstępnych 
Konsultacjach Rynkowych. 



 

  

 

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 16.09.2024 w godzinach 11:15-12:15 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Wskazanie funkcjonalności angiografu: System Clarity – obniżanie dawek przy promieniowaniu podczas 
zabiegu; możliwy dodatkowo standardowy system obniżania dawki; możliwość zwolnienia hamulców w 
ramieniu w przypadku awarii i ręczne przesunięcie ramienia. W zestawie dwa materace o długościach 300 
cm, i 250 cm.  

• Wykonawca posiada własny autoryzowany serwis. 

• Angiograf wykorzystujący sztuczną inteligencję, która jednak nie jest w stanie zablokować działań lekarza 
podczas zabiegu.  

• Możliwość rozdzielenie ramion, dające większa przestrzeń dla personelu. Trajektoria ramienia umożliwiająca 
różne płaszczyzny skanowania. 

• Dodatkowe możliwości „doposażenia” aparatu: 

180 000 zł – obniżenie zużycia kontrastu 

20 000 zł – system dynamicznego odwzorowania tętnic wieńcowych 

Dodatkowa funkcjonalność dostępna tylko u Wykonawcy – dodatkowa rotacja ramienia „C” 

• Funkcja reanimacji w dowolnej pozycji a nie tylko w konkretnym położeniu, jak to ma miejsce u konkurencji. W 
ramach serwisu możliwa naprawa w przypadku uszkodzenia stołu w ramach reanimacji. 

• Monitorowanie stanu pacjenta – mały, wodoodporny monitor (waga ok 2,5 kg) odpinany z angiografu. 
Możliwość podłączenia w dowolnym miejscy pod warunkiem posiadania odpowiedniego gniazda.  

• Klasa zabezpieczenia stołu przed płynami – IPX2 

• Sugestia dopuszczenia konsorcjów podczas składania ofert, co miałoby wpłynąć na obniżenie marży. 

 

P. B. Kompleks. K. Króliczek i Wspólnicy Sp.J., Ul. Przemysłowa 1, 44-335 Jastrzębie-Zdrój 

1. W dniu 10.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie Przedsiębiorstwo Budowlane Kompleks K. Króliczek i 
Wspólnicy Sp.J., do udziału we Wstępnych Konsultacjach Rynkowych. 

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 16.09.2024 w godzinach 12:27-13:10 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Sugestia dookreślenia w PFU klatki, wind, drogi transportowej. Brak możliwości wyłączenia klatek 
ewakuacyjnych w SWZ. 

• W PFU należałoby także doprecyzować drogę z SORu do Sali oraz przekrój budynku ważny w dwóch osiach 
w 1 i 2 kierunku. 

• Wykonawca przewiduje ok 5 miesiąc na wykonanie  projektu. Cykl realizacji powinien wynieść 
minimum 12 miesięcy. 

• Sugestia korekty warunków udziału w postępowaniu, propozycja 1 referencji, draftu umowy. 

• Sugestia ważności polisy na czas wykonywania Zamówienia a nie na cały okres gwarancji. 

• Propozycja skrócenia terminu gwarancji. 



 

  

• Zwrócenie uwagi na doprecyzowanie trasy i odległości gazów medycznych. Centrala według wykonawcy 
powinna znajdować się na poddaszu oraz powinna zostać doprecyzowana ilość kamer w PFU. 

 

GE Medical Systems Polska Sp. z o.o., ul. Wołoska 9, 02-583 Warszawa 

1. W dniu 11.09.2024 roku zostało wysłane do  zaproszenie GE Medical Systems Polska Sp. z o.o., do udziału we 
Wstępnych Konsultacjach Rynkowych. 

2. Spotkanie zorganizowane zostało w dniu 17.09.2024 w godzinach 10:02-10:35 

3. W spotkaniu udział wzięli członkowie Komisji powołanej Zarządzeniem Nr 242a/2024  

4. Podczas spotkania poruszone zostały następujące kwestie: 

• Przedstawienie modelu nowego angiografu dwupłaszczyznowego dostępnego u Wykonawcy, zwrócono 
uwagę na to, iż jest on rozbudową angiografu jednopłaszczyznowego funkcjonującego już u Zamawiajacego. 

- Zwrócenie uwagi funkcje optymalizacji dawki zastosowaną w oferowanym angiografie 

- Zwrócenie uwagi na fakt, iż u Wykonawcy moduł FFR jest dostępny w polifizjografie 

• Wykonawca przewiduje ok 12 tygodni na dostawę sprzętu. Koszt angiografu ok. 4,5 mln zł brutto. 

• Wykonawca posiada własny autoryzowany serwis. 

• Zalecany wymiar Sali 7x5 m. Propozycja zmiany mocowania płaszcza.  

 

Podsumowanie uwag ze wszystkich spotkań: 

• Zwrócenie uwagi na możliwość podziału zadań w PFU: odrębnie sala hybrydowa i rehabilitacja kardiologiczna 
ze wskazaniem, że należy przewidzieć wyprowadzenie instalacji dla oddziału w etapie dot. sali hybrydowej. 

• Sugestia wykonania ekspertyzy PPOŻ 

• Ścieżka komunikacyjna nie stanowi dla Wykonawców większego problemu, jednak zwrócono uwagę na 
wskazanie proponowanej ścieżki oraz konkretną informację na temat zakresu prac, np. tylko odtworzenie bez 
całkowitej modernizacji 

• Sugestia odnośnie słupa na Sali operacyjnej: część Wykonawców uważa, że nie ma potrzeby usunięcia, gdyż 
nie koliduje z komunikacją na Sali, jednak wśród innych Wykonawców panuje przekonanie, iż usunięcie słupa 
stanowiłoby dużo większa wygodę pod kątem zagospodarowania Sali a także przemieszczania się po niej 
personelu. 

• Propozycje zmian w materiałach systemu zabudowy modułowej, sugestia tańszych niż stal nierdzewna 
materiałów ale jednocześnie spełniającego wymagania jakościowe rozwiązania.   

• Zwrócenie uwagi na brak zestawienia poszczególnych asortymentów w kwestii drobnych sprzętów i 
wyposażenia. 

• Ekspertyza konstrukcyjna nie stanowiła problemu dla żadnego z Wykonawców. 

• Analiza OPZ angiografu pod kątem parametrów technicznych wskazywanych przez Wykonawców tj. 
dostępności oprogramowania dla kardiologów oraz neuroradiologów, kwestii bezpieczeństwa (tj. systemy 
redukcji dawki, możliwości resuscytacji, normy bezpieczeństwa), rodzajów funkcji użytkowych (tj. rodzaje 
sterowania angiografem, kwestie monitorów na sali), dostępności rozwiązań technologicznych (tj. budowa 
ramion, lokalizacja funkcji, rodzaje lamp i detektorów) 

• Konieczność doprecyzowania ilości sztuk dla mniejszego sprzętu medycznego - konieczność stworzenia 
odpowiedniego formularza cenowego 

• Rezygnacja z systemu zarządzania salą operacyjną - rozwiązanie generujące wysokie koszty, w opinii 



 

  

 

użytkownika oraz wielu wykonawców nie jest to konieczne do funkcjonowania sali hybrydowej; 

 

Podsumowanie Wstępnych Konsultacji Rynkowych 

Zamawiający informuje, że przy przygotowywaniu specyfikacji warunków zamówienia wykorzysta uzyskane od Wyko-
nawców informacje dotyczące, m.in. parametrów technicznych, kosztów serwisu oraz kosztów narzędzi niezbędnych 
do zabiegów. 

Wymagania Zamawiającego związane z funkcjonalnościami systemu, będą ostatecznie opisane w postępowaniu o 
udzielenie zamówienia publicznego, które zostanie opublikowane zgodnie z ustawą Pzp.  

Jednocześnie Zamawiający informuje, iż celem zapobieżenia zakłóceniu konkurencji:  

- niniejszy protokół z wstępnych konsultacji rynkowych zostanie udostępniony do wiadomości publicznej na stronie 
WSS5 https://platformazakupowa.pl/ w celu zapewnienia przejrzystości w przyszłym postępowaniu o udzielenie zamó-
wienia w sprawie wyboru Wykonawcy/Wykonawców. 

- w postępowaniu o udzielenie zamówienia zostanie wyznaczony odpowiednio dłuższy termin składania ofert, aby 
zrównać szanse Wykonawców i umożliwić zapoznanie się z niniejszym protokołem ze wstępnych konsultacji rynko-
wych. 
 

Celem przeprowadzanych konsultacji było uzyskanie informacji w zakresie dostępnych na rynku  

 

W trakcie konsultacji Zapraszający nie przekazał Uczestnikowi żadnych informacji, które mogłyby powodować naru-

szanie zasady uczciwej konkurencji w potencjalnym postępowaniu. 

Zatwierdził: 

Z upoważnienia Dyrektora 

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego Nr 5 

im. św Barbary w Sosnowcu 

Dyrektor ds. Ekonomicznych 

Agnieszka Kozak  

 

 

 


